
液下式排污泵

产品名称 液下式排污泵

公司名称 扬州世纪名扬环保科技有限公司

价格 面议

规格参数 型号:SJMY-A200
型号:SJMY-A250
型号:SJMY-A300

公司地址 江苏省扬州市宝应县安宜工业园区金宝西路118
号

联系电话 0514-88289799 18115117099

产品详情

      石材专用液下式排污泵为立式液下式结构，工作时泵体浸在水中，液下深度可达4m左右，并
采用独特的叶轮结构,能有效通过纤维物质及固体颗粒。液下式排污泵是结合国内外先进技术的基础上和
液下泵的使用特点而研制成功的新一代液下排污泵产品，具有节能效果显著、防缠绕、无堵塞等特点，
在排送固体颗粒和长纤维垃圾方面具有独特效果。

     Submerged sewage pump dedicated by stone is vertical submerged structure, the pump immersed in water up
to 4 meters during working， and the unique structure of the impeller, can effectively through the fiber material and
solid particles. Submerged sewage pump is at the basis of the combination of advanced technology and the use of
sump pump features the successful development of a new generation of liquid sewage pumps, with a remarkable
energy-saving effect, anti-winding, non-clogging, etc., and has a unique effect in the carriage of solid particles and long
fibers litter.
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